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Abstract (en)
[origin: CA2041171A1] The invention concerns a process for regulating the parallelism of the two beams (5, 6) of a cutting press designed for
converting sheet or weblike matter into package. The press comprises a frame made of a lower crossbar (1) and an upper crossbar (3) connected
to one another by means of lateral posts (2). An upper beam (5) is fitted on the upper crossbar (3). A lower movable beam (6) is raised and lowered
with each operating cycle by means of a drive system (20a, 20b) supported by the lower crossbar (1) by means of bearings (33a, 33b). The bearings
(33a, 33b) can be shifted vertically when the drive system (20a, 20b) is situated in lower dead center position in such a way as to regulate the
parallelism of the lower beam (6) with regard to the upper beam (5). When the press accomplishes its operating cycle, a deviation of parallelism (e)
is measured when the drive system (20a, 20b) is situated in upper dead center position. When the said lower dead center is reached, the bearings
(33a, 33b) are shifted vertically so as to have the lower beam (6) tilt in the direction contrary to the tilt resulting from the deviation of parallelism (e)
measured in the said upper dead center position.

Abstract (fr)
L'invention concerne un procédé de réglage du parallélisme des deux sommiers (5, 6) d'une presse à découper destinée au travail d'éléments en
forme de feuille ou bande en vue de la production d'emballages. La presse comprend un bâti constitué d'une traverse inférieure (1) et d'une traverse
supérieure (3) reliées entre elles par des montants latéraux (2). Un sommier supérieur (5) est fixé sur la traverse supérieure (3). Un sommier mobile
inférieure (6) est déplacé, pour chaque cycle de travail, de bas en haut et de haut en bas à l'aide d'un système d'entraînement (20a, 20b) prenant
appui, par l'intermédiaire de paliers (33a, 33b), sur la traverse inférieure (1). Les paliers (33a, 33b) sont déplaçables verticalement, à l'instant d'un
point mort bas du système d'entraînement (20a, 20b), de manière à régler le parallélisme du sommier inférieur (6) par rapport au sommier supérieur
(5). Lors d'un cycle de travail de la presse, une erreur de parallélisme (e) est mesurée à l'instant du point mort haut du système d'entraînement (20,
20b). Ensuite, à l'instant dudit point mort bas, les paliers (33a, 33b) sont verticalement déplacés de manière à basculer le sommier inférieur (6) dans
un sens opposé au basculement qui résultait de l'erreur de parallélisme (e) mesurée audit point mort haut.
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